

Postponement of Loan Installment

Date:

The Branch Manager,
With reference to the loan Account mentioned below,
please arrange to postpone the Installments due on as
mentioned below. I hereby authorise Commercial Bank
International to debit the Installment postponement
charges of AED 105 from my account number as
specified below.
I hereby agree to the below mentioned terms and
conditions.

مدير الفرع،
بالإشارة إلى حساب القرض المذكور أدناه، يرجى تأجيل
الأقساط المستحقة على النحو المذكور أدناه. أفوض
بموجب البنك التجاري الدولي بخصم رسوم تأجيل القسط
البالغة ١٠٥ درهم من رقم حسابي على النحو المحدد أدناه.

أؤكد أنني أفهم تماماً البنود والشروط المذكورة أدناه
وأوافق عليها.

Loan Type (Personal Loan/ Auto Loan):	
Loan Account Number:	
Installement Due on:	

نوع القرض (شخصي/سيارة):	
رقم القرض:	
القسط المستحق في:	

The Applicant agrees as follows:

يوافق مقدم هذا الطلب على الآتي:

1. Approval of this application shall be subject to the sole discretion of CBI.
2. This application must reach CBI at least eight (8) working days before the loan installment due date.
3. This application will not be processed unless it is duly completed and submitted with all valid documentation.
4. Funds must be available in the account mentioned below to meet the installment postponement charges.
5. To pay the additional interest charges applicable due to postponement of the loan installment.
6. Deferment will result in increasing the installment amount stated in the loan agreement and repayment schedule.
7. Loan maturity date will be extended based on the number of installment deferred by the customer.
8. Except as provided herein, nothing in this Application will change any of the terms and conditions that govern the above-mentioned loan.
9. Any early/partial settlement of the loan along with issuance of a liability letter will only be finalized after the deferred installment date(s) has lapsed.

١. تخضع الموافقة على هذا الطلب للتقدير الحصري للبنك التجاري الدولي.
٢. يجب أن يصل هذا الطلب إلى البنك التجاري الدولي قبل ثمانية (٨) أيام عمل على الأقل من تاريخ استحقاق أقساط القرض.
٣. لن يتم البت في هذا الطلب قبل استكماله حسب الأصول وتقديمه مع جميع الوثائق الصالحة.
٤. يجب أن يتوفر رصيد إيجابي في الحساب المذكور أدناه لتمكين البنك من خصم رسوم تأجيل الأقساط.
٥. دفع قيمة الفائدة الإضافية المطبقة بسبب تأجيل قسط القرض.
٦. إن تأجيل الأقساط سيؤدي إلى زيادة قيمة القسط المذكور في اتفاقية القرض وزيادة جدول السداد.
٧. سيتم تمديد تاريخ استحقاق القرض بناء على عدد الأقساط التي طلب العميل تأجيلها.
٨. باستثناء ما تم النص عليه بموجبه، لن يغير هذا الطلب أي من شروط وأحكام القرض.
٩. لا يجوز إكمال أية تسوية مبكرة / جزئية للقرض أو إصدار خطاب براءة ذمة قبل انقضاء تاريخ (تواريخ) القسط المؤجل.

Account Number:

رقم الحساب:

Customer's Contact Number:

رقم هاتف العميل: